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Abstract (en)
[origin: US4642652A] An umbrella type unfoldable antenna reflector net is supported by carrier ribs extending radially from a carrier body and by
auxiliary ribs extending between adjacent carrier ribs. Bracing wires are connected between the carrier ribs and the auxiliary ribs. The tension of the
bracing wires, which in the unfolded state of the reflector net extend substantially in the direction of chords, is adjustable by respective adjustment
members so that the bracing tension force has a force component which extends substantially perpendicularly to a plane defined by the unfolded
reflector net. The adjustment members permit adjusting the reflector net into a parabolic shape.

Abstract (de)
Dieser entfaltbare Antennen-Netzreflektor weist eine Anzahl von an einem Trägerkörper radial ausschwenkbar gelagerten, ein metallisches
Reflektornetz (2) tragenden, starren Tragrippen (3) auf. Um den Justieraufwand zum Einstellen der gewünschten parabolischen Form des
Reflektornetzes (2) möglichst gering zu halten, sind zwischen den Tragrippen (3) in radialer Anordnung jeweils eine oder mehrere Hilfsrippen (4)
am Reflektornetz (2) angebracht. Die Hilfsrippen (4) sind mit Hilfe von Spanndrähten (5) justierbar an den benachbarten Tragrippen (3) verankert.
Dabei weisen die Spanndrähte (5) im entfalteten Zustand des Netzreflektors eine Querkomponente bezüglich der durch das Reflektornetz (2)
aufgespannten Fläche auf.
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